

聖地牙哥北郡中文學校
二零一八年一月二十日

老師：
班級：

第十六週 學校聯絡事項

- 一、演講比賽及即席演講比賽已於今天圓滿結束。謝謝大家支持學校活動。各組得獎名單將公布於下週聯絡事項。
- 二、1/20 家長會壽司義賣，\$5 一盒，早上 10:45 左右開始在辦公室現做現賣。
- 三、本校一年一度的新春園遊會將於 2/3 舉行，請大家邀請家人及朋友們踴躍參加。當天舉行團拜並有表演節目 (10:20am-11:20am)。園遊會時間是 11:30am-3:00pm。
上、下午普通班上一節課：上午：9:25am ~ 10:15am；下午：1:50pm ~ 2:40pm。
上、下午學分班活動時間 9am ~ 3:30pm，此期間要隨時和班級老師簽到，請勿擅自離開校園。
上、下午學分班上課時間及地點請洽各班老師。
- 四、2/3 將舉行團體組卡拉 OK 歌唱比賽，時間：1:15~2:55pm，地點：小禮堂。歡迎大家前來參觀。
- 五、第一學期成績單已於上週六發給學生，請家長過目及簽名並於 1/27 前交回給各班老師；學分班的成績單將於 1/27 發給學生。
- 六、新春園遊會 (2/3) 預售票已開始出售，請大家向各班家長代表或至家長會辦公室 (#703) 購買。預購時將取得 Vouchers(s)，於園遊會當天憑 Voucher(s) 兌換成小票，即可使用。凡於 1/27 當天或以前購買者均有 10% 折扣，請大家踴躍購買。
- 七、為了要符 Poway School District 的安全管理，請所有”遊戲攤位”附上 1) 遊戲名稱，2) 遊戲內容，email to PTA: nccspta2@gmail.com
- 八、請需要用到 Black Mountain Middle School 廚房的班級，跟 PTA 登記。請注意：園遊會當天不能有爐火或是任何插電的電器在園遊會攤位上或是附近！
- 九、中文 SAT 模擬考將在 3/4 於北郡文教中心舉行，請於 **2/3, 10pm** 前上網報名，並將費用繳交至辦公室 (#703)，考試時間約一小時十五分鐘，考試後並有講解。
考試日期 & 時間：3/4，星期日，1:30pm 報到
地點：北郡文教中心，9888 Carroll Centre Rd., Suite 122, San Diego 92126
報名費：\$12 (\$15 非本校學生) 支票抬頭：SDCCA-NCCS
報名網址：<https://goo.gl/forms/Z8b0htRtYTPGntsm1>
如有任何問題請電郵：info@NorthCountyChineseSchool.org
- 十、1/27, 園遊會開會，班爸班媽請一定要來參加。
- 十一、1/27, 園遊會預購兌換卷折價最後一天，也請各班繳回收到的錢、多餘的兌換卷、登記表。
- 十二、2018 年海外華裔青年英語服務營已經於一月十二日開始接受網路報名，二月二十八日 截止報名。詳情請至下面網頁查詢 <http://aidsummer.net>。

1. The Speech Contest was completed successfully today. We want to thank all the students and parents who participated in the event.
2. 2/3 PTA Fundraising sale, California Roll, \$5 per box, freshly made in the office starting from around 10:45am.
3. The Chinese New Year Carnival will be held on 2/3; please invite your family and friends to join our BIG event. There will be mass greetings and performances from 10:20am to 11:20am. The Carnival time is 11:30am ~ 3pm. Class schedule will be –
 - Regular classes will meet for one period: **AM classes- 9:25am ~ 10:15am; PM classes- 1:50pm ~ 2:40pm.**
 - Credit Classes (both AM & PM) activity time: **9am ~ 3:30pm.** Students are not allowed to leave campus without teacher's permission. Please contact your teacher for details about class time and meeting location.
4. The Group Karaoke Singing Contest will be held on 2/3, from 1:15 to 2:55pm in the Little Theater. Parents and students are all welcome.
5. The first semester report card was sent home last Saturday. Please sign and return it to the teacher by 1/27; Credit Class grade report will sent home on 1/27.
6. Chinese New Year Carnival tickets are available for pre-sale purchase until 1/27. Please support our school by purchasing the vouchers from the room parents or at the PTA office (#703). A 10% discount will apply during the pre-sale period, if purchased on or before 1/27.
7. To meet the Poway School District's safety requirement, all classes that are doing game booths, please send in 1) Name of the game, 2) Description of the game to PTA, nccspta2@gmail.com.
8. If your class needs to use Black Mountain Middle School's kitchen on carnival day, please contact PTA nccspta2@gmail.com ASAP. No open fires nor electric stoves allowed in and around the carnival area.
9. The Chinese SAT Mock Test will be held on 3/4 at SDCCA Learning Center. Please register online by **2/3, 10pm** and submit the fee to school office (#703). Test time is about one hour and 15 minutes; a review session will be held after the test.
Test Date & Time: Sunday, 3/4, Check-in time: 1:30pm
Location: SDCCA Learning Center, 9888 Carroll Centre Rd. Suite 122, San Diego 92126
Fee: \$12 (\$15 for non NCCS students), Payable to: **SDCCA-NCCS**
Online Registration link: <https://goo.gl/forms/Z8b0htRtYTPGntsm1>
 Please direct all your questions to info@NorthCountyChineseSchool.org
10. 1/27, Carnival final meeting, please make sure every class has someone here to pick up important information.
11. 1/27, last day for the 10% discount carnival vouchers, please turn in all the proceeds and unsold vouchers during the meeting.
12. The online registration for 2018 Overseas Youth English Teaching Volunteer Service Program sponsored by OCAC and Ministry of Education (Taiwan) Online registration started on 1/12 , the deadline to apply is 2/28. For details, please visit the following web site: <http://aidsummer.net> .

學生姓名 (Student Name): _____

家長簽名 (Parent Signature): _____